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24. maj 2020

Hej alle 

Bestyrelsen har undersøgt TV – og internetmarkedet.

Da vi ikke kan finde noget bedre TV-udvalg end Yousee, og der teknisk ikke kan 
være flere TV-udbydere på stikledningerne har vi valgt ikke at opsige TV-aftalen med 
Yousee. Samtidigt har vi bedt om at der bliver åbnet for andre internetudbydere, så 
alle frit kan vælge internet. Hvis man ikke ønsker Yousee som TV-udbyder, skal man 
selv framelde det. Grundpakken skal opsiges hos Lejerbo. Og tilkøb skal opsiges hos 
Yousee. Man kan så få tv gennem internettet(streaming).

Da vi undersøgte priserne hos Yousee blev vi opmærksomme på at kun 45% af 
beboerne har ”bland selv pakker.” Vi vil godt gøre opmærksom på at de beboere der 
har mellempakken eller fuldpakke kan spare omkring 40,- kr om måneden ved at 
skifte til bland selv og få nøjagtig de samme kanaler. Det kræver blot et Youseekort 
eller en Youseeboks. 

Installering af fibernet er alt for dyrt. Vi har fået en overslagspris på kr. 600.000,-.

TDC er i gang med at lægge fibernet over hele Danmark og er nået til Brøndby 
Stadion. Vi har derfor besluttet, at afvente, at TDC lægger fibernet også hos os. Så 
bliver det op til den enkelte, om man vil betale tilslutningsafgift.

Sct. Hans er aflyst, da der ikke er lukket tilstrækkeligt op i forsamlingsforbuddet.

Vores sommerfest er planlagt til 8. august. Vi afventer om det bliver muligt at afholde
festen eller om forsamlingsforbuddet stadig gælder.

Derudover vil vi godt ønske alle beboere en god sommer.

Med venlig hilsen

Bestyrelsen

PS Referatet fra Bestyrelsesmødet 19. maj er lagt på hjemmesiden.
https://afd90-0.lejerbo.dk/moeder
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